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 Încheiat azi 9 iulie  2012, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Alba-Iulia. 

 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1117/2012 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice. 

 Bogăţan Ioan: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 20 consilieri, aşadar 

şedinţa noastră este legal constituită. Lipseşte domnul consilier Pocol Dorin (a 

anunţat că este plecat în concediu) Domnul viceprimar Paul Voicu intră în sală şi 

începe să voteze la proiectul nr. 2 al ordinii de zi. ” 

 Marcel Jeler: "Ar trebui aprobat procesul verbal al şedinţei anterioare. Trebuie 

să vă spun  că suntem în alt consiliu local, şi, conform uzanţelor, dacă nu sunt obiecţii 

pe marginea procesului verbal, îl supun la vot. Cine este pentru aprobare?" 

 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 Marcel Jeler: "Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Georgeta Rânghet 

şef Serviciu administraţie publică locală, d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciu 

administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, doamna Aurica 

Groza Şef Serviciu public comunitar pentru cadastru şi agricultură, doamna Delia 

Cristescu - Serviciul Public de Asistenţă Socială, doamna Luminiţa Fara - 

Compartiment informare, presă, relaţii cu publicul, domnul Inurean Ioan - şef 

Serviciu administrarea patrimoniului local, doamna Elena Burba consilier Serviciu 

administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară precum şi presa." 

 Bogăţan Ioan: "Pentru buna desfăşurare a şedinţei aş vrea să vă rog ca 

discuţiile între consilieri să aibă loc, dacă se poate, prin intermediul preşedintelui de 

şedinţă. Pentru început supun la vot modalitatea de vot. Propun vot deschis prin 

ridicare de mână. Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru." 

 Bogăţan Ioan: "Pe ordinea de zi avem 20 proiecte de hotărâre. Suplimentar au 

fost introduse proiectele nr. 21 şi nr. 22,  după cum urmează: 

 21. Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume de bani din bugetul local 

pentru activităţi culturale. 

 22. Proiect de hotărâre privind încheierea Acordului de asociere dintre 

Municipiul Alba Iulia şi Spitalul Judeţean de Urgenţă Alba Iulia. 

 Supun la vot dacă sunteţi de acord cu  aceste completări aduse ordinii de zi. 

Cine este pentru?" 



 "Fiind supusă la vot aceasta a fost votată cu 19 voturi pentru." 

 Bogăţan Ioan: "Şi acum vă prezint următorul 

 
 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

  

I. Diverse. 

II. Proiecte de hotărâri privind: 

  

            1. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

            2. Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

           3. Aprobarea unor modificări în Statul de funcţii al aparatului de 

specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia. 

          4. Aprobarea unor modificări în Statul de funcţii al Căminului pentru 

persoane vârstnice Alba Iulia din subordinea Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia. 

           5. Modificarea Organigramei şi Statului de funcţii al aparatului de 

specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia prin înfiinţarea postului de 

administrator public şi aprobarea criteriilor, procedurilor şi atribuţiile specifice 

ocupării postului de administrator public. 

          6. Deplasarea domnului Primar – Mircea Hava, în Anglia, în perioada 10-

15 iulie 2012 în cadrul proiectului „CYCLELOGISTICS”. 

           7. Modificarea Hotărârii nr. 180/2012 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia. 

           8. Modificarea Hotărârii nr. 14/2011 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia privind constituirea comisiei locale de ordine publică. 

             9. Completarea Hotărârii nr. 271/2010 a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia privind înfiinţarea Unităţii de Implementare Locală a 

proiectului „Măsuri integrate de ocupare în CARTIERE”. 

        10. Acordul de parteneriat în cadrul proiectului „Centrul suport pentru 

familii monoparentale”. 

           11. Constituirea Comisiei de analiză a cererilor de locuinţe sociale şi a 

cererilor de locuinţe sociale destinate chiriaşilor evacuaţi sau care urmează a fi 

evacuaţi din locuinţele retrocedate foştilor proprietari. 

          12. Constituirea Comisiei sociale de analiză a solicitărilor de locuinţe din 

fondul locativ de stat. 

        13. Cesionarea de către SC GRUP CORINT SA a contractului de asociere 

nr. 7798/2006 către SC CORINT SRL. 

       14. Constituirea Comisiei de licitaţii şi negocieri pentru concesionarea, 

închirierea şi vânzarea unor terenuri şi spaţii (construcţii) în municipiului Alba Iulia 

         15. Atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, 

terenul aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

        16. Îndreptarea erorii materiale strecurată în dispoziţiile Hotărârii nr. 

52/2009 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 



            17. Expertiza tehnică judiciară efectuată în Dosar nr. 10224/176/2011 

aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia. 

        18. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 10434/176/2010 aflat pe rol la 

Tribunalul Alba. 

       19. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 4087/176/2012 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

         20. Însuşire documentaţie tehnică de apartamentare pentru imobilul 

(construcţie) situat în Alba Iulia, str. Cloşca nr. 4. 

 

 Bogăţan Ioan: "Vă propun să începem cu proiectul nr. 1 al ordinii de zi." 

 

   1. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

  Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 210/2012. 

 

 Intră în sala de şedinţă domnul viceprimar Paul Voicu. 

  

          2. Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

         Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru neacordare?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru neacordare." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 211/2012. 

 

  3. Aprobarea unor modificări în Statul de funcţii al aparatului de specialitate al 

Primarului municipiului Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 



 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 212/2012 

 

  4. Aprobarea unor modificări în Statul de funcţii al Căminului pentru persoane 

vârstnice Alba Iulia din subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul doamnei Bedelean Corina care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii? Nu sunt aşadar supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 213/2012 

 

   5. Modificarea Organigramei şi Statului de funcţii al aparatului de specialitate 

al Primarului municipiului Alba Iulia prin înfiinţarea postului de administrator public 

şi aprobarea criteriilor, procedurilor şi atribuţiile specifice ocupării postului de 

administrator public. 

 Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 



buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Pleşa Gabriel: "Dacă nu vă supăraţi! Acest post, văd că ar intra în vigoare din 

data de 16 iulie? Da? Dar efectiv, când s-ar organiza concursul şi de când ar prelua 

atribuţiile administratorul?" 

 Bucur Dorică: "Concursul se organizează după aprobarea în Consiliul local al 

înfiinţării postului." 

 Pleşa Gabriel: "Am înţeles lucrul acesta. Dar de când ar prelua atribuţiile?" 

 Bucur Dorică: "După concurs. În treizeci de zile." 

 Pleşa Gabriel: "Cam de la 1 august?" 

 Mircea Hava: "Când se termină concursul! Concursul poate să fie, poate să nu 

vină nimeni la concurs, poate din cei care vor veni, nu va fi nici unul selecţionat. Nu 

poţi să dai o dată exactă! Acum se va publica, că se publică!" 

 Bucur Dorică: "Trebuie să stea 35 de zile." 

 Pleşa Gabriel: "Cât? 35 de zile?" 

 Mircea Hava: "Ne uităm în textele de lege. Trebuie ţinut la publicaţie şi pe 

urmă se organizează concursul." 

 Pleşa Gabriel: "Sigur nu mai devreme de 15 august, 1 septembrie 2012?" 

 Mircea Hava: "Bine ar fi până la sfârşitul lunii august, dar nu cred!" 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii? Nu sunt aşadar supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Rareş 

Buglea." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 214/2012 

 

        6. Deplasarea domnului Primar – Mircea Hava, în Anglia, în perioada 10-15 

iulie 2012 în cadrul proiectului „CYCLELOGISTICS”. 

 Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 



 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii?" 

 Zdrânc Daniel: "Aş avea o întrebare. Cine face parte din delegaţie? Că nu este 

specificat aici!" 

 Bogăţan Ioan: "Domnul Primar hotărăşte, probabil!" 

 Mircea Hava: "Nu! Nu hotărăsc! Este delegaţie pe proiect. Nicuşor Moldovan. 

Este problema lui! Merg prin dispoziţia Primarului. Singurii, aleşii au nevoie de 

hotărâre! Banii se dau, pe urmă se întorc înapoi! Primăria, Consiliul local, oraşul, nu 

cheltuieşte nici un cent! Vreau să vă explic toate lucrurile ca să nu mai fie nelămuriri. 

Având în vedere că programul este al Consiliului local, al Primăriei este nevoie de 

aprobare." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 19 voturi pentru şi un vot 

împotrivă Rareş Buglea." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 215/2012 

 

        7. Modificarea Hotărârii nr. 180/2012 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia. 

 Se dă cuvântul domnului Oliviu Gaşpar care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere 

Marius Adrian Costinaş." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 216/2012 

 

 8. Modificarea Hotărârii nr. 14/2011 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia privind constituirea comisiei locale de ordine publică. 

 Se dă cuvântul domnului Vodă Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Pleşa Gabriel: "Dacă îmi permiteţi! Trebuie completată cu trei consilieri 

această comisie. Se fac trei propuneri. Îl propun pe domnul Zdrânc Daniel." 



 Bogăţan Ioan: "Cine este pentru domnul Zdrânc Daniel." 

 Sandu Cornel Stelian: "Propun să faceţi trei propuneri." 

 Pleşa Gabriel: "Facem toate propunerile?" 

 Sandu Cornel Stelian: "Da." 

 Jidveian Ovidiu: "Îl propun pe domnul Crişan Vasile." 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: "Îl propun pe domnul Popa Pavel." 

 Ioan Bogăţan: "Mai sunt alte propuneri? Dacă nu mai sunt, atunci le votăm în 

bloc. Cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 217/2012 

 

   9. Completarea Hotărârii nr. 271/2010 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia privind înfiinţarea Unităţii de Implementare Locală a proiectului „Măsuri 

integrate de ocupare în CARTIERE”. 

 Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 218/2012 

 

  

       10. Acordul de parteneriat în cadrul proiectului „Centrul suport pentru familii 

monoparentale”. 

 Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia 

copilului. 

 Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 



 "Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 219/2012. 

 

 11. Constituirea Comisiei de analiză a cererilor de locuinţe sociale şi a cererilor 

de locuinţe sociale destinate chiriaşilor evacuaţi sau care urmează a fi evacuaţi din 

locuinţele retrocedate foştilor proprietari. 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia 

copilului. 

 Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Avem trei propuneri de făcut." 

 Zdrânc Daniel: "Îl propun pe domnul Buglea Rareş." 

 Jidveian Ovidiu: "Îl propun pe domnul Medrea Bogdan." 

 Marius Adrian Costinaş: "Îl propun pe domnul Raul Sebastian Tudoraşcu." 

 BBogăţan Ioan: "Supunem la vot în bloc. Cine este pentru aprobarea acestui 

proiect cu cele trei persoane propuse?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 220/2012 

 

 Mircea Hava: "Domnule secretar! Trebuiau să mai fie abţineri! Este vorba de 

Consiliul local! Iertaţi-mă că vă aduc aminte! Dumneavoastră trebuie să reglaţi ceea 

ce este legal! Dacă nu o punem pe doamna Geta sau pe alt jurist! Vă rog frumos! Ca 

să nu mai avem alte discuţii!" 

 Ioan Bogăţan: "Normal ar fi fost ca şi acei trei consilieri propuşi să se abţină. 

Ca şi la celelalte comisii!" 

 

 12. Constituirea Comisiei sociale de analiză a solicitărilor de locuinţe din 

fondul locativ de stat. 

 Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia 

copilului. 

 Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bogăţan Ioan: "Şi acum vă rog să faceţi trei propuneri." 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: "Îl propun pe domnul Presecan Marius." 

 Jidveian Ovidiu: "Îl propun pe domnul Şerdean Dorin Pavel." 



 Pleşa Gabriel: "Îl propun pe domnul Petric Daniel." 

 Bogăţan Ioan: "Votăm propunerile în bloc. Supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 221/2012 

 

   13. Cesionarea de către SC GRUP CORINT SA a contractului de asociere     

nr. 7798/2006 către SC CORINT SRL. 

 Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Bogăţan Ioan: "Comisia?" 

 Inurean Ioan: "S-a propus o amânare şi o discuţie cu reprezentanţii SC Grup 

Corin SA pentru lămurirea unor aspecte de patrimoniu la cele două societăţi." 

 Pleşa Gabriel: "Mai ales la cei care vor să preia. Evident. Şi ar mai fi o discuţie, 

dacă îmi permiteţi. Dacă contractul  de asociere permite cesionarea spre terţi?" 

 Paul Voicu: "Prin avizul Consiliului local." 

 Pleşa Gabriel: "Da. Prin avizul majorităţii consilierilor locali." 

 Paul Voicu: "Aşa scrie în articolul de lege." 

 Bogăţan Ioan: "Propun spre aprobare proiectul aşa cum a fost prezentat." 

 Marius Adrian Costinaş: "Aş avea o propunere de amânare a acestui proiect 

până se depune o situaţie financiară completă a societăţii  care doreşte să preia, SC 

Corint SRL." 

 Pleşa Gabriel: "Deci este o propunere de amânare! Propuneţi amânarea, 

domnule preşedinte!" 

 Bogăţan Ioan: "Propun spre aprobare proiectul." 

 Pleşa Gabriel: "Spre aprobare sau amânare?" 

 Zdrânc Daniel: "Ce a stabilit comisia, propuneţi prima dată!" 

 Bogăţan Ioan: "Întâi propun aprobare. Comisia aţi spus că propune amânare!" 

 Marcel Jeler: "Un singur vot ar fi suficient. Dacă propuneţi spre amânare şi se 

amână, nu mai are rost celălalt vot!" 

 Pleşa Gabriel: "Nu cred că este tot una amânarea sau respingerea!" 

 Mircea Hava: "De acum încolo o să fac cu voi totul în contencios. Dar nu cu 

dumneavoastră, cu cei care nu ştiu!" 

 Bogăţan Ioan: "Eu propun proiectul odată spre aprobare." 

 Sandu Cornel Stelian: "Ce votăm? Aprobare sau amânare?" 

 Marcel Jeler: "Daţi-mi voie să vă spun. Şi Regulamentul de funcţionare  al 

Consiliului local spune clar că, dacă se votează o anumită propunere, în cazul de faţă 

amânare, celelalte nu se mai supun spre aprobare. Este clar!" 

 Bogăţan Ioan: "Supun la vot cine este de acord cu amânarea acestui proiect?" 

 "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru amânare." 

  

            

       14. Constituirea Comisiei de licitaţii şi negocieri pentru concesionarea, 

închirierea şi vânzarea unor terenuri şi spaţii (construcţii) în municipiului Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan   care prezintă proiectul de hotărâre precum 



şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş  care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Bogăţan Ioan: "Vă rog să faceţi propuneri." 

 Marius Adrian Costinaş: "Îl propun pe domnul Ioan Bogăţan." 

 Sandu Cornel Stelian: "Îl propun pe domnul Domuţa Iulius Viorel." 

 Jidveian Ovidiu: "Îl propun pe domnul Clepan Dimitrie." 

 Zdrânc Danniel: "Îl propun pe domnul Albani Rocchetti Simone." 

 Bogăţan Ioan: "Supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu cele cinci 

propuneri în bloc." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 222/2012 

 

         15. Atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, terenul 

aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 223/2012 

 

 

        16. Îndreptarea erorii materiale strecurată în dispoziţiile Hotărârii nr. 52/2009 a 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 



 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 224/2012 

 

        17. Expertiza tehnică judiciară efectuată în Dosar nr. 10224/176/2011 aflat pe rol 

la Judecătoria Alba Iulia. 

           Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: "Este vorba de însuşire parţială pe strada 9 Mai, casă 

naţionalizată cumpărată în baza Legii nr. 112 şi terenula aferent casei, respectiv 

curtea şi terenul de sub casă." 

  Bogăţan Ioan: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 225/2012 

 

       18. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 10434/176/2010 aflat pe rol la 

Tribunalul Alba. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: "Este vorba de un imobil pe strada Ferdinand, nr. 13. Se doreşte 

rectificarea suprafeţei. Întrucât terenul este proprietatea municipiului Alba-Iulia, 

propun neînsuşirea. 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii dacă  aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru neînsuşire. Domnul secretar, vă rog să număraţi voturile!" 

 Marcel Jeler: "Sunt 10 voturi pentru." 

 Bogăţan Ioan: "Cu 10 voturi pentru a trecut?" 

 Marcel Jeler: "Nu a trecut! Trebuie 11 voturi pentru." 

 Bogăţan Ioan: "Supunem la vot încă odată proiectul de hotărâre." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 11 voturi pentru neînsuşire şi 9 

abţineri Pleşa Gabriel, Buglea Rareş, Simone Albani Rocchetti, Petric Daniel, Zdrânc 

Daniel, Clepan Dimitrie, Jidveian Ovidiu, Crişan Vasile, Medrea Bogdan." 

 Bogăţan Ioan: "A trecut proiectul, domnul secretar?" 

 Marcel Jeler: "Da." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 226/2012 



 

      19. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 4087/176/2012 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru însuşire." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru însuşire." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 227/2012 
 

        20. Însuşire documentaţie tehnică de apartamentare pentru imobilul (construcţie) 

situat în Alba Iulia, str. Cloşca nr. 4. 

        Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Adrian Costinaş care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

 Marius Adrian Costinaş: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: "Este vorba despre un teren concesionat. Extinderi. Doreşte să-şi 

facă parcelarea. Şi pentru că suntem proprietari asupra terenului, este necesară 

aprobarea Consiliului local în vederea parcelării." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 228/2012 

 

 

         21. Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume de bani din bugetul local 

pentru activităţi culturale. 

        Se dă cuvântul doamnei Fara Luminiţa care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

             Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

           Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

             Bogăţan Ioan: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?" 

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 



 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 229/2012 

 

       22. Proiect de hotărâre privind încheierea Acordului de asociere dintre 

Municipiul Alba Iulia şi Spitalul Judeţean de Urgenţă Alba Iulia. 

            Se dă cuvântul d- lui consilier Aurel Crişan care prezintă proiectul de hotărâre. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia 

copilului. 

          Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Crişan Vasile: "Nu îl avem trecut proiectul pe ordinea de zi!" 

 Paul Voicu: "L-am trecut înainte!" 

 Bogăţan Ioan: "Şi s-a aprobat!" 

 Mircea Hava: "Domnilor, ar fi bine cine l-a iniţiat să explice despre ce este 

vorba. Să explice în 10 minute despre ce este vorba!" 

 Crişan Aurel: "Este vorba de un proiect de parteneriat între Primărie şi 

Consiliul local pentru sprijinirea activităţii, să zic de modernizare a acestei unităţi 

UPU  SMURD. Noi am făcut demersurile necesare pe lângă Ministerul Sănătăţii 

pentru alocarea a două ambulanţe ultramoderne, cu dotare într-adevăr ultramodernă, 

pentru a îmbunătăţi medicina de urgenţă la nivelul oraşului. Şi săptămâna trecută, 

vineri, am vorbit cu domnul ministru Arafat şi ne-a comunicat că avem aceste 

ambulanţe. Le-am şi adus în Alba-Iulia. De fapt joi, nu vineri. Din cauza aceasta ar 

trebui să ne mişcăm cât de repede pentru a iniţia acest proiect. Pentru noi prezenţa 

acestei ambulanţe este extraordinară. Dacă reuşim să le medicalizăm, în sensul că le 

dotăm cu personal, medici, asistente care să nu facă taximetrie, cum se întâmplă de 

multe ori din păcate la noi în Alba, lucrurile vor lua o turnură extrem de bună. Din 

punctul acesta de vedere ne apropiem de centrele universitare. În momentul de faţă, 

SMURD medicalizat avem în centrele universitare Cluj, Târgu Mureş, Timişoara. În 

momentul de faţă avem sprijinul Clujului. Astăzi chiar am avut examen cu doi tineri 

medici, am avut doi tineri, urmează să mai vină încă doi. Clujul ne mai susţine cu 

încă patrusprezece medici pentru a putea medicaliza aceste ambulanţe. Este extrem 

de important ca ele să-şi facă datoria în oraşul acesta. Şi am solicitat practic acest 

parteneriat. Şi în ce constă partea ce ţine de noi, să zic,  de Consiliul local?  În 

alocarea unei sume de bani. Este rezonabilă, până în 40000 lei pentru uniforme. Sunt 

uniforme speciale. Uniforme care trebuie purtate. Echipament de protecţie ce trebuie 

purtat de personalul  care deserveşte aceste ambulanţe. Sunt uniforme de vară şi de 

iarnă. Pompierii, SMURD-ul au echipament în norma de bază, de hrană. Pentru 

medicii, asistenţii şi toţi ceilalţi care deservesc aceste ambulanţe, va trebui să 



procurăm acest echipament.  Mulţumesc!" 

 Pleşa Gabriel: "Dacă ne spune domnul consilier. Ele cum vor fi funcţionale, 

dacă ele se completează cu personal? Practic, ele sunt dotate cu tot ce trebuie?" 

 Aurel Crişan: "Aparatura este, noi asigurăm partea de logistică medicală. 

Vorbesc de unitatea de primire urgenţe, căci aceasta este structura integrată UPU 

SMURD. Pompierii îşi asigură partea lor, combustibil, asigurare şi aşa mai departe. 

Sper ca undeva până la sfârşitul lunii august, noi am dori cât de repede, să pornim 

acest serviciu. Practic ele trebuie acreditate, urmează să vină o comisie de la 

Bucureşti, o comisie mixtă cu Ministerul de Interne, Ministerul Sănătăţii." 

 Bogăţan Ioan: "Discuţii dacă mai sunt? Nu mai sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 230/2012 
 

        DIVERSE: 

 

 

 1. Bogăţan Ioan: "Avem la diverse adresa nr. 48266/2012. Aţi citit-o, aţi luat 

aminte." 

 Pleşa Gabriel: "Mai în glumă, mai în serios m-am gândit că ar fi bine să facem 

un mic muzeu cu cereri adresate Primăriei. Aceasta ar fi una dinte ele." 

 Mircea Hava: "Aceasta este fix-pix!Câţi dintre dumneavoastră aţi citit-o până 

la capăt?" 

 

 

 2. Bogăţan Ioan: "O altă adresă cu nr. 45966/19. 06. 2012 este din partea 

Clubului Fotbal Club Unirea 2006 SA, prin care solicită să ne implicăm financiar 

pentru susţinerea echipei." 

 Pleşa Gabriel: "Vreau să întreb dacă mai există acel contract de asociere în 

vigoare cu clubul? Parteneriat sau ce avem?" 

 Georgeta Rânghet: "Suntem asociaţie, nu suntem în asociere!" 

 Pleşa Gabriel: "A, suntem asociaţie?" 

 Bogăţan Ioan: "S-a luat la cunoştinţă de către dumneavoastră de propunerile 

Clubului. Dacă consideraţi că ar trebui să se implice Primăria în continuare, cei 

intersaţi să revină cu un proiect dacă este cazul. Alte discuţii?" 

 Pleşa Gabriel: "Probabil că un eventual proiect va fi probabil undeva la 

sfârşitul lunii august. Peste o lună. Aşa cum rezultă din cerere. Ei trebuie să-şi 

plătească acele taxe de înscriere în campionat." 

 Bogăţan Ioan: "Probabil că următoarea şedinţă va fi la sfârşitul lunii august. Nu 

ştiu dacă se mai încadrează în timp." 

 Paul Voicu: "Dacă îmi permiteţi. Eu aş avea această problemă  cu asociaţia 

sportivă care încă există şi funcţionează, sau mă rog, ea există, să se adune într-un 

comitet de conducere plus Consiliul Judeţean plus Consiliul local şi cu cei care sunt 

acolo, cu societatea comercială. Să spună ce vor să facă, să decidă o formă de 



rezolvare a problemei şi cu această hotărâre să vină în Consiliul Judeţean şi în 

Consiliul local să vedem dacă mai mergem sau nu în această activitate. Pentru că de 

acolo a pornit toată treaba. Ştiţi că întâi a fost societate comercială, după aceea 

asociaţie sportivă." 

 Pleşa Gabriel: "Şi acest lucru îl face cineva, demersurile, sau le fac ei?" 

 Paul Voicu: "Le comunicăm." 

 Bogăţan Ioan: "Domnul viceprimar a venit cu o propunere concretă. Dânşii, 

dacă vor să vină cu un proiect!" 

 Albani Rocchetti Simone: "Eu am avut o discuţie cu ei în care mi-au spus aşa: 

au nevoie de aproximativ 500. 000 euro. După care, ani în urmă au avut buget 

asigurat din surse private. Se pare că acum toată lumea le-a închis uşile. Efectiv nu au 

nici o sursă de bani." 

 Bogăţan Ioan: "La întocmirea bugetului nu s-au prevăzut sumele respective şi 

ca atare nu văd de unde s-ar putea da nişte bani. Dar, îi aşteptăm cu propunerea făcută 

de domnul viceprimar Paul Voicu." 

 Mircea Hava: "Să vedem cine semnează banii? Aceasta este problema! Puteţi 

să aprobaţi ce vreţi! Numai prin instanţă! Mai discutăm de o chestiune, am ajuns 

dintr-o chestiune de bună voie şi o ştiţi cu toţii şi cum stăm după tufiş, am ajuns într-o 

treabă în care există interpretare cum că s-a făcut ceva! Acum discutăm! Toată lumea 

jubila, toată lumea ţopăia şi era foarte fericită! Acum fericirea s-a transformat într-o 

chestiune reală! Uitaţi-vă la ea cum arată! Ultimul care a dat bani a fost RMG Gold. 

Vor primi din baza procesului verbal o comunicare din discuţiile care s-au purtat." 

 Pleşa Gabriel: "Mi se pare propunerea făcută de domnul viceprimar o soluţie." 

 

 

 3. Bogăţan Ioan: "Prin cererea nr. 51296/09. 07. 2012, Asociaţia Ryma ne 

solicită să fim partener principal la evenimentele organizate în Cetatea de către 

asociaţia mai sus amintită." 

 Cristina Anghel: "Dacă doriţi, pot să o susţin." 

 Bogăţan Ioan: "Vă rog!" 

 Cristina Anghel: "În perioada 21-22 iulie "Acustic Live Festival" - bugetul 

solicitat fiind de 2000, în data de 27 iulie spectacol de teatru "Viori aprinse, femeile"- 

buget 1200 ron, în data de 28 iulie spectacol de dans - Camera 1306 buget 1000 ron, 

29 iulie - concert Ioan Gyuri Pascu şi The Blue Workers Band - buget 2400 ron, în 

data de 14 iulie, 21 iulie, 28 iulie "Lumea Copiilor în Cetate". Bugetul solicitat este 

de 400 ron/ediţie săptămânală, 1200 ron/luna iulie. 

 Bugetul total de 7800 ron solicitat Primăriei municipiului Alba-Iulia 

reprezeintă aproximativ 50% din cheltuielile necesare organizării acestor evenimente. 

Diferenţa va fi acoperită din sponsorizări, fonduri proprii şi vânzări de bilete la un 

preţ minim. 

 Este o cerere de susţinere a evenimentelor pentru luna iulie a asociaţiei Ryma. 

Întrucât banii prin care solicităm aceste bugete se hotărăsc doar după data de 15, 

proiectul va fi depus în baza Legii nr. 350. Şi şedinţa de consiliu fiind pe data de 9, 

comisia întrunindu-se în data de 15, trebuia să depun o cerere ca să ştim în prealabil 

dacă susţinem aceste evenimente. Deci va trebui un acord de principiu ca să putem 



continua organizarea lor. Ele deja sunt în curs de organizare şi, în funcţie de sprijinul 

dumneavoastră vom stabili care va fi gratuit, cât va fi biletul. Cam despre aceasta este 

vorba! Şi sunt cinci evenimente dintre care trei pentru copii, în fiecare sâmbătă a lunii 

iulie." 

 Zdrânc Daniel: „Două aspecte aş vrea să spun. În primul rând nu a trecut prin 

comisia de cultură şi în al doilea rând nu este proiect.” 

 Cristina Cândea: „Da. Asta spuneam! Că până în data de 15 se depune acest 

proiect, pe baza Legii nr. 350 şi cineva o să întocmească pe luna august, la sfârşit!” 

 Bogăţan Ioan: „Şigur că trebuie să depuneţi proiectul şi să ajungă spre comisia 

de cultură, să se discute în şedinţa de consiliu!  Altă soluţie nu avem!” 

 Cristina Cândea: „Dar este o sumă mică pentru şapte evenimente!” 

 Bogăţan Ioan: „De acord! Dar trebuie respectată procedura!” 

 Cristina Cândea: „Da, dar va trebui din nou o şedinţă pentru aprobarea acestor 

bani după data de 15!” 

 Marcel Jeler: „Proiect!” 

 Cristina Cândea: „Dar va fi retroactiv atunci la sfârşitul lunii august!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Domnule preşedinte! Eu ştiu că se aprobă o listă totală 

de evenimente, că este o anumită sumă şi cred că, pentru a introduce această sumă, şi 

lucrul acesta îl spun pentru comisia de cultură, trebuie scos ceva din sumele 

respective şi să se înlocuiască, pentru că altfel apar tot felul de suplimentări la buget! 

Şi efectiv nu sunt nici bani la buget pentru aceste evenimente!” 

 Cristina Cândea: „S-a aprobat deja o sumă de aproape 40000 euro pentru 

ONG-uri, din care nu s-a alocat nici un ban încă!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Comisia aceasta funcţionează încă din ianuarie!” 

 Cristina Cândea: „Nu e adevărat! În mai nu funcţiona! Vă garantez eu! Nu am 

avut la cine depune proiecte pentru că nu funcţiona comisia! Deci, sunt bani alocaţi 

ONG-urilor din care se pot da!” 

 Bogăţan Ioan: „Dar procedura trebuie respectată! Clar!” 

 

 

 4. Bogăţan Ioan: "Societatea Comercială Grup Corint SA  vine cu o adresă cu 

nr. 49294/29. 06. 2012 spre Consiliul local. Dumneavoastră aţi citit şi aţi schiţat cam 

câte cheltuieli se fac cu ritualul care se întâmplă la Poarta Cetăţii, cu schimbarea de 

gardă, cu personalul, cu tot ce se întâmplă acolo, cheltuieli pe care dânsul nu le mai 

poate suporta." 

 Albani Rocchetti Simone: "Vreau să ni se explice exact ce conţine  contractul 

de asociere cu Grup Corint." 

 Bogăţan Ioan: "Dar nu a fost nici un parteneriat. Ei au făcut chestiunea aceasta 

pe banii lor. E corect ce spun?" 

 Paul Voicu: "Avem pe colegul Inurean care vă poate spune corect ce conţine 

contractul de asociere." 

 Inurean Ioan: "Contractul de asociere a fost public. Toţi consilierii locali l-au 

avut." 

 Paul Voicu: "Dar spuneţi pentru cei care nu ştiu!" 

 Inurean Ioan: "Nu conţine expres această situaţie, ci este vorba despre ce 



punem noi la dispoziţie. Noi am pus la dispoziţie spaţiul din manutanţă şi am mai pus 

la dispoziţie prin actul adiţional zona unde este muzeul acum la Poarta IV. Despre 

activitatea în sine, au făcut-o pe banii lor. Şi ca atare, ei ne comunică prin această 

adresă că nu mai pot finanţa în continuare. Membrii comisiei au decis să-i invităm la 

o discuţie să le ascultăm părerea. Cât ar fi acel buget, care ar fi această sumă pentru 

că trebuie să plecăm de la o bază reală." 

 Pleşa Gabriel: "Domnule preşedinte! Foarte bine a spus domnul Inurean. Noi 

am zis în comisie: domnule, este o cerere aici! Dar nu ni s-a spus, domnule, cât costă? 

100 sau 200 de milioane pe lună? Sau noi ştim cu ce oameni care fac acel serviciu şi 

e absolut ok şi e spectaculos şi merită făcut! Nimeni nu zice! Sunt angajaţii lui Grup 

Corint, cât din salariul dânşilor se alocă pentru treaba aceasta? Sunt nişte discuţii aici, 

care eu zic că pe baza unei asemenea cereri chiar nu putem să le ducem." 

 Bogăţan Ioan: "Dacă îmi permiteţi! Propunerea noastră  de a veni dânşii cu o 

chestiune explicită este corectă. Dar să meargă în continuare să se desfăşoare acest 

ritual, adică aceste proceduri care se întâmplă acolo, urmând ca să fiţi de acord ca să 

aprobăm o sumă la momentul respectiv." 

 Ovidiu Jidveian: "Din punctul meu de vedere este o adresă informală. Deci, nu 

se solicită nimic! Dacă se solicită, ei trebuie să vină cu proiect! Nu trebuie nici 

aprobată, nici nimic!" 

 Bogăţan Ioan: "Dar dacă noi nu spunem că suntem de acord să susţinem tot ce 

se întâmplă acolo, ei îşi întrerup activitatea!" 

 Ovidiu Jidveian: "Dacă noi intenţionăm să salvăm garda care eu zic că este un 

plus de valoare pentru oraş,  pentru promovarea turistică, eu zic că trebuie să venim 

cu un proiect pentru că altfel nu avem cum să decidem." 

 Bogăţan Ioan: "Bineînţeles!" 

 Inurean Ioan: "În contextul dumnealor precizează că au toate actele 

doveditoare pentru aceste cheltuieli. Probabil că va fi necesară o comisie sau cum 

considerăm. Să-l invităm la noi, să mergem acolo. Există documente pentru banii 

aceştia şi în baza acelor documente s-a ..." 

 Mircea Hava: "Singura chestie că este ora 14,00 şi vă este foame, că altfel vă 

mai lăsam! Hârtia primită este o chestiune informală. Pe cea care a venit la mine eu 

am scris ceea ce trebuie. Dacă cei care m-ai dirijaţi hârtiile...! Eu am scris pe aceea: 

domnul Inurean! Să ia legătura cu dumneavoastră din comisie, să cheme 

reprezentanţii Grup Corint, să vadă ce înseamnă, trebuie avută o discuţie cu actele pe 

masă! Câţi bani cheltuim? Noi avem rapoartele de anul trecut. Şi o să ajungem la o 

negociere. Nu vă supăraţi! În Consiliul local nu veniţi domnule cu chestiuni din 

acestea! Sau cine a adus-o! Nu veniţi cu chestii din acestea pentru că vă daţi seama de 

lucru! Şi îi aud pe oamenii mai tineri care vorbesc. Ce să aprobaţi? A! Intenţia de a ne 

întâlni? Păi dacă lucrul acesta trebuie să îl aprobe Consiliul local, atunci cereţi 

aprobare să mergeţi la masă! Eu am scris pe ea! Eu am rămas uimit când am văzut 

această hârtie! Da. Este către Consiliul local! Însă, Consiliul local, prin serviciile pe 

care le are trebuia să pregătească această chestiune. Chiar dacă nu era un proiect! O 

negociere în comisie! În comisie, voi aţi povestit!" 

 Clepan Dimitrie: "În comisie noi am cerut să vină să discutăm pe sume, din 

partea dumnealor. Să ştim exact!" 



 Mircea Hava: "Bineînţeles! Trebuie să vedeţi cât cheltuieşte! Vă documentaţi! 

Poate să zică: domnule, cât cheltuiesc să rezist eu? Jumătate sau două treimi? Habar 

nu am! Dar problema aceasta trebuie să o discutaţi cu reprezentanţii firmei, să aveţi o 

poziţie cu care să veniţi în faţa Consiliului local. Asta trebuie făcut! De fapt, garda a 

fost cârligul care a atras albaiulienii încoace. Că nu mai poate să o facă! Numai 

trebuia să le arătaţi în comisie raportul de anul trecut! Numai raportul care a fost 

aprobat în Consiliul local! Dar e greu! E prea cald!" 

 Bogăţan Ioan: "Ne mai putem întâlni încă odată în comisie. Vă rog să îi 

chemaţi, domnul Inurean!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Şi comisia de buget." 

 Pleşa Gabriel: "Pentru ce s-a decontat şi zice iulie, august, septembrie 2009. 

Cam care au fost sumele? Le ştim, le putem vedea nu?" 

 Bogăţan Ioan: "În concluzie, domnul Inurean convoacă cele două comisii. 

Comisia de buget, comisia de domeniu plus reprezentanţii Grup Corint." 

 Ovidiu Jidveian: "Dacă ajungeţi la un consens în comisie, iniţiat un proiect de 

hotărâre, dacă nu rămâne informală." 

 Inurean Ioan: "Exact aşa s-a discutat în comisie." 

 Pleşa Gabriel: "Avem procesul verbal." 

 

 

 5. Bogăţan Ioan: "Avem o informare cu nr. 46597/20. 06. 2012 de la Agenţia 

Naţională de Integritate." 

 Sandu Cornel Stelian: "Am citit-o. Aşa ne-o şi dă: spre informare Consiliului 

local." 

 Bogăţan Ioan: "Este o informare din partea Agenţiei Naţionale de Integritate. 

Aţi citit-o, aţi luat la cunoştinţă." 

 

 

 6. Bogăţan Ioan: "Tot la Diverse mai avem un referat cu nr. 50767/2012 al 

doamnei Groza Aurica." 

 Groza Aurica: "Este vorba despre o solicitare adresată de Iancu Viorel de pe 

strada Craivei care doreşte să-şi cumpere terenul de sub casă. Nu are acte pe clădire. 

Proprietatea este a municipiului. Modalitatea de vânzare, v-am spus în referat, este 

prin licitaţie publică dacă este liber de sarcini. Dar nu este. Dacă face dovada..." 

 Bogăţan Ioan: "Trebuie să vină cetăţeanul respectiv cu ceea ce dumneavoastră 

aţi spus în referat şi pe urmă se iau deciziile corespunzătoare. Depinde ce vrea 

dumnealui să facă!" 

  

 

 Bogăţan Ioan: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte discuţii  

declar şedinţa închisă.” 
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